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Hej.

Vill härmed lämna förslag om att rusta upp vår basket/fotbollsplan vid Stamparken.
Ett förslag är att sätta upp en öppen padelbana på den platsen där tennisbanan finns.
Tennisbanan används knappt och i och med den nya padelboomen tror jag starkt på
att detta skulle öka motionsintresset hos oss lite äldre människor men även de i
yngre tonåren. Om inte det är aktuellt så gör en fotbollsrink med konstgräs.

Jag hoppas med detta att ni kan se över aktuell situation av planen och rusta upp
den mer. Se bifogade bilder på hur det ser ut idag.
Tack på förhand,
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